



## **Early Childhood Teacher - Maternity Leave Position, Renown Kindergarten, Ecole Française de Melbourne**

Renown Kindergarten in South Yarra has been providing kindergarten children with their first educational experience since 1920. We have a rich history and tradition, and are committed to offering an early childhood service of the highest quality. Uniquely, Renown is the proud host for the EFM program, The Ecole Francaise de Melbourne. This is a specialised French immersion preschool program based on the French National Curriculum and is guided by the Early Years Learning Framework.

Renown is seeking a dynamic, flexible and committed Early Childhood Teacher to contribute new ideas and energy to this maternity leave position. French speaking would be highly desirable.

At Renown Kindergarten, we value qualified and experienced educators who are professional, collaborative, caring and respectful in their work with our children, families and the parent management committee. Our educators must be team orientated, be knowledgeable about the VEYLDF and EYLF and how these impact practice, and demonstrate high levels of interest in reflective practices and/or professional development opportunities that enhance their role in supporting teachers, families and children. A familiarity with the French Curriculum is highly beneficial. The French and Australian sides of the EFM programme coexist and complement each other; reflecting the co-teaching approach

Renown invites written applications for Early Childhood Educators: Part-time Maternity Leave position - 3 days a week, working with 3 & 4 year olds. Core and planning hours are in line with VECTEA 2016.

**All applicants must have an approved Early Childhood Teaching qualification.**

Applicants must submit

- a CV and
- a cover letter.

And, demonstrate ability to:

- support teachers by contributing to a range of planning and documentation practices within the program
- supervise spontaneous and/or planned experiences when working with small groups of children or families in our indoor and outdoor learning environments
- assist in the development of reflective practice when creating routines and engaging learning spaces in collaboration with the teacher for the children and families, and
- actively contribute to establishing a collaborative culture both in the classroom and workplace where teamwork and respect for each other is paramount.



- implement a programme in conjunction with the French teacher that meets the French Curriculum and the EYLF

This is an exceptional career opportunity for an early childhood professional to join our well respected community kindergarten.

Applicants must be VIT registered and hold a current WWCC/VIT card, first aid, anaphylaxis and asthma management training to be successful for this position.

Renown Kindergarten Inc is a Child Safe and equal opportunity employer. We are committed to child safety and have zero tolerance of child abuse. Applicants should be aware that we will carry out V.I.T and reference checks to ensure that we recruit the right person for the position.

Applications should be forwarded to the Program Director, Sally Norman, by 5pm Friday 23 March 2018. For further information and a copy of the position description please email [edleader@renown.org.au](mailto:edleader@renown.org.au) or call 9827 4747.

### **Professeur des écoles en maternelle - Remplacement de congé maternité**

Renown Kindergarten à South Yarra, a accompagné les enfants dans leurs premières expériences de l'école maternelle depuis 1920. Nous avons une riche histoire et des traditions, et nous nous faisons un point d'honneur à proposer un enseignement en petite enfance de la plus haute qualité. . Renown accueille en son sein le Program EFM, L'Ecole Française de Melbourne. Le programme EFM de Renown recherche un enseignant qualifié en petite enfance qui soit à la fois dynamique, flexible et capable de contribuer en apportant des idées nouvelles et de l'énergie pour ce remplacement.

Il s'agit d'un poste spécialisé dans un enseignement en français dans la classe du programme EFM, axé sur le curriculum de l'Education Nationale Française et guidé par le 'Early Years Learning Framework' de l'Etat du Victoria.

A Renown Kindergarten, nous valorisons les éducateurs qualifiés et expérimentés agissant de manière professionnelle, sachant collaborer, être attentionnés et respectueux dans leur travail auprès des enfants, avec les familles et leurs collègues. Nos éducateurs doivent avoir un esprit d'équipe et une connaissance du VEYLDF et du EYLF et de l'impact sur leur enseignement. Nous recherchons un enseignant ayant déjà démontré une connaissance de la pratique réflexive et/ou du développement professionnel et de sa capacité relationnelle à soutenir ses collègues, les familles et les enfants.. Le programme français et australien co-enseignent et se complètent à la fois, une réflexion d'une approche de co-enseignement sera demandée.

Renown recevra les candidatures des éducateurs par écrit: remplacement de congé maternité à temps partiel - 3 jours par semaine, travail avec des enfants de 3 et 4 ans. Le temps d'enseignement et les heures de préparation sont réglementés par le VECTEA 2016.



**Tous les postulants doivent posséder une qualification Early Childhood Teaching reconnue.**

Les postulants devront soumettre:

- Un CV et
- Une lettre de motivation

Et faire preuve de leur capacité à:

- Assister les enseignants en participant activement à la préparation et à la documentation du programme lors des temps de préparation.
- Surveiller spontanément ou organiser des temps d'enseignement avec des petits groupes d'enfants ou les familles aussi bien en classe qu'à l'extérieur.
- S'impliquer dans le développement de la pratique réflexive lors des temps ritualisés et s'engager dans des situations d'apprentissage en collaboration avec l'enseignante.
- Contribuer activement dans la pratique d'une culture collaborative à la fois dans la classe et sur le lieu de travail où le travail d'équipe et le respect de l'autre sont attendus.
- Développer un enseignement français en mettant en corrélation le programme français et le EYLF.

Il s'agit d'une opportunité de carrière exceptionnelle pour un professionnel de la petite enfance qui souhaiterait rejoindre notre Kindergarten réputé.

En outre, tous les candidats doivent avoir passé un VIT registration, être en mesure de produire un Police Check (Extrait de casier judiciaire), certificat de premier secours, et 'anaphylaxis and asthma management training'.

Les candidatures doivent être envoyées à la directrice du programme, Sally Norman, au plus tard le vendredi 23 mars 2018 à 17 heures. Pour plus d'informations et une copie de la description du poste, veuillez envoyer un courriel à [edleader@renown.org.au](mailto:edleader@renown.org.au) ou appeler le 9827 4747.